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DISCLAIMER 
 

Als lezer lees je dit boek met het niveau van bewustzijn dat jij 
inmiddels bereikt hebt. Dat betekent dat je de inhoud van het 
boek begrijpt volgens jouw mogelijkheden. Dit boek is een 
spirituele gids en is bedoeld om je bewustzijn te ontwaken. 
Hoe jij hiermee omgaat is geheel afhankelijk van jouw 
persoonlijk ontwakingsproces.  

Alleen jij kan ermee aan de slag. Alleen jij bent 
verantwoordelijk voor de manier waarop je denkt en de 
manier waarop je handelt. Jij hebt de vrije wil om, na het 
lezen van dit boek, ingrijpende beslissingen te nemen of niet. 
Elke handeling die je stelt naar aanleiding van het lezen van 
dit boek is je eigen verantwoordelijkheid. Voor ingrijpende 
beslissingen die ernstige consequenties kunnen hebben in je 
leven, adviseert de auteur de adequate professionele 
begeleiding in te schakelen.  

Bezint voor je begint! 

Het copyright van dit boek hoort toe aan de auteur. De 
inhoud van dit boek mag niet op een ongewenste of 
schadelijke manier verspreid worden. Tekstfragmenten 
mogen respectvol gedeeld worden mits bronvermelding. 

Door toevoeging van deze disclaimer kan de auteur in geen 
enkel geval aansprakelijk worden gesteld voor eventuele 
ongewenste gevolgen in uw leven.  

Veel succes onderweg naar een vreugdevol bestaan! 
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Voorwoord 
 

Maart 2020, in Europa gaan de landen één voor één in 
lockdown. De mens wordt plots uit zijn normale levensritme 
geplukt. Alle routine wordt doorbroken. Niets gaat nog zoals 
voorheen. Hoe het was wordt meteen het oude normaal 
genoemd, want het zal nooit meer hetzelfde zijn. Zoveel is al 
snel duidelijk. 

Voor mij persoonlijk verandert er niet veel. Ik leef al ruim drie 
jaar in quarantaine. De algemene lockdown verandert daar 
niets aan. Het draagt eerder gunstig bij aan mijn 
levensomstandigheden. Nog amper verkeer, amper 
omgevingsgeluiden, wat voor mij als lawaai aanvoelt. Geen 
drukte in de winkels meer, geen bouwwerken, geen 
volgepropte terrassen. Het alledaagse routinematige leven 
maakt plaats voor een sfeer van rust en sereniteit. Ideale 
leefomstandigheden voor iemand die overgevoelig werd voor 
de zware energetische ladingen van drukte en chaos. De 
stress van de moderne maatschappij is niet langer aan mij 
besteed.  

Nadat mijn fysieke lichaam het volledig begeven had in 
februari 2017, begon voor mij een radicaal 
transformatieproces. Het werd een proces van heling, een 
holistisch genezingsproces, waarbij je de natuurlijke balans in 
alle lagen van je menselijke energieveld mag herstellen.  

Begrijp het menselijke energieveld als onderdeel van het 
universele energieveld dat nauw betrokken is bij de 
menselijke levensvorm. Het kan omschreven worden als het 
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lichtlichaam van de mens dat zich in en om het fysieke 
lichaam bevindt. Ook gekend als het menselijke “aura”. 

In het genezingsproces ga je je eigen energieveld opschonen 
en zuiveren zodat je weer licht en helder wordt. Want alle 
energetische lasten uit het verleden, die je onnodig meezeult, 
worden afgeworpen.  

Het proces werd een aaneenschakeling van diverse fases die 
kriskras door elkaar liepen. Bij iedere fase kreeg ik bijhorende 
informatie en inzichten door. Het werd een leerproces dat me 
een totaal nieuw beeld gaf over de realiteit waarin wij 
mensen denken te leven.  

Dankzij lectuur en studie heb ik ervaren hoe belangrijk het is 
je bewust te zijn van wie wij werkelijk zijn. Beseffen en 
aanvaarden dat wij energetische wezens zijn, met veel meer 
dan ons fysieke gestalte, helpt ons enorm vooruit in onze 
zoektocht naar vrede en geluk. 

Mijn persoonlijke evolutie in het proces draagt ertoe bij dat 
dit boek nu in het licht mag komen. Het is lang niet het 
eerste, noch het laatste boek dat zich manifesteert via een 
mens die de roep van het bewustzijn begrepen heeft. Al 
eeuwen worden dergelijke boeken geschreven. Allemaal 
wijzen ze naar die éne waarheid. Op tal van verschillende 
manieren, wetenschappelijk of religieus, vanuit een 
professioneel kader of vanuit pure levenservaring, iedere 
manier wijst in dezelfde richting. De boeken dragen allemaal 
bij aan het geheel van het bewustwordingsproces dat via de 
mensheid tot stand mag komen. Ieder boek vindt de lezers 
voor wie het bestemd is. Ook dit boek vindt zo zijn weg naar 
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jou en alle mensen, alle zielen, die er klaar voor zijn. Klaar om 
te ontwaken!  

We worden wakker uit de al eeuwen voortdurende slaap van 
het ego-denken. Het ego-denken is een egoïstische manier 
van redeneren die de mensheid al generaties lang verblindt 
en verdooft. Het liet de mens afdalen naar de donkere lagen 
in de energie, de lagen van de dualiteit en de porlariteit.  

Al eeuwenlang laat het ego-denken ons geloven dat wij 
allemaal aparte, duidelijk van elkaar te onderscheiden, 
individuen zijn. Het laat ons tot op de dag van vandaag tegen 
elkaar strijden. Het doet ons geloven dat het leven zo hoort te 
zijn, een strijd. We strijden zowel individueel als in groep. ‘Ik’ 
versus ‘jij’. ‘Wij’ versus ‘jullie’, zij die anders denken en doen. 
Dit alles georganiseerd met de nodige hiërarchieën, 
concurrentie, manipulatie, corruptie en, indien nodig geacht, 
zelfs geweld. Steeds gaat het om gelijk hebben, geld 
verdienen, materieel en macht verkrijgen en behouden.  

En steeds gaat het ten koste van alles wat ons allemaal o zo 
dierbaar is, de liefde en de kwaliteit van ons leven, ons geluk 
en onze gezondheid.  

Verblind door hebzucht en materiële bezittingen evolueerden 
we zo verder naar nog meer donkere tijden tot dit virus, het 
Corona virus of Covid-19, ons een halt toeriep. Het is NU tijd 
om stil te staan en om even achterom te kijken naar wat wij 
gerealiseerd hebben. En wat zien we dan? Nog meer 
vervuiling, nog meer strijd, op alle gebied, nog meer 
hiërarchie, nog meer bedrog en manipulatie.  

Het is tijd om te ontwaken! Het breekpunt is bereikt.  
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De weg naar verlichting kan nu beginnen voor ons allemaal. 
Wanneer de oude vertrouwde weg niet meer verder loopt is 
het tijd om een andere koers te varen. Vele mensen gaan nu, 
in deze onzekere en bizarre periode, op zoek naar een andere 
manier van leven, op zoek naar een nieuw pad. Op dat 
nieuwe pad ontmoeten ze al gauw gelijkgestemden, die net 
als zij onderweg zijn naar een andere manier van leven.  

Die energie die zich met deze nieuwe manier van denken en 
doen in beweging zet, creëert een andere wereld. Een nieuwe 
wereld. 

Opgelucht en verlicht met een hoger bewustzijn, met meer 
inzicht en meer liefde in het hart, zien deze mensen een 
wereld waarin we met z’n allen gelijkwaardig zijn aan elkaar. 
Een wereld waarin hiërarchie en manipulatie, controle en 
dominantie geen vat meer heeft op ons. Deze mensen, de 
verlichte mensen, zijn de energielagen van het egoïstische, 
mentaal zieke ego-denken ontstegen. Zij hebben, ieder op 
hun manier en in hun eigen tempo, hun menselijk energieveld 
opgeschoond en zo hun persoonlijke energie 
getranscendeerd en geascendeerd.  

Met een open hart en een open geest voelt de verlichte mens 
zich vanuit zijn kern verbonden met de Bron en alle leven om 
hem heen. Geen concurrentie meer, maar een 
samenwerking. Geen maatschappij meer, maar een 
samenleving. Geen oorlogen, maar vrede, want geen strijd, 
maar harmonie. Een wereld waarin ieder mens telt en gelijk 
is. Een Aards bestaan waarin ALLE leven gerespecteerd 
wordt! 
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Laat de inhoud van dit boek je inspireren om naar binnen te 
gaan. Laat het licht schijnen op al je twijfels, je angsten, je 
frustraties. Kortom, al je verdrongen pijn en verdriet. Verlos 
jezelf van de zware ladingen die je onnodig meezeult op dit 
levenspad en transformeer jezelf naar een hogere vibratie, 
een hogere frequentie van licht en liefde. 

Wie zichzelf weet te bevrijden van de verharding die we 
onbewust hebben opgebouwd en die we onwetend 
onderhouden, zolang we blijven redeneren in die lagen van 
het ego-denken, kan genieten van de onnoemelijke kracht die 
in ieder van ons schuilt. Wie zijn licht, zijn inzichten en zijn 
bewustzijn, van binnenuit laat schijnen op alles om zich heen, 
heeft de verbinding met de bron hersteld. Hij of zij kan 
vervolgens zonder aarzelen en zonder angsten het leven 
realiseren waarvan altijd al gedroomd werd. Niets kan de 
verlichte mens dan nog tegenhouden om in harmonie en 
vanuit het hart volop voor zichzelf te kiezen.  

Bewust van wie hij is staat de verlichte mens volledig in zijn 
kracht en kan hij alle levensomstandigheden die op zijn pad 
komen aan. Hij ziet voor alles een oplossing en weet zich in 
iedere situatie die zich voordoet aan te passen aan de 
omstandigheden. Waar hij ook is, wat hij ook doet, al zijn 
woorden en daden zijn geladen met de hoogste kwaliteit van 
energie, de energie van de onvoorwaardelijke Liefde. Zo gaat 
zijn weg verder en zo draagt hij bij aan de kwaliteit van het 
leven op Aarde. Zijn hoogste doel is het leven beleven vanuit 
die hoogste vorm van Liefde. Hij kan een leven leiden waar 
ieder mens naar verlangt, simpelweg gelukkig zijn! 
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Dankbaar voor het transformatieproces dat mij te beurt viel, 
ga ook ik verder op het pad van mijn nieuwe wereld. Over het 
pad dat zich nu voor mij manifesteert kon ik vroeger alleen 
maar dromen. Alles waar ik naar verlang wordt een feit. En 
veel meer!  

Vanuit die persoonlijke ervaring deel ik mijn kennis met 
anderen. Zo wil ik bijdragen aan een mooier, gezonder en 
vreugdevol bestaan voor iedereen. 

 

Nina Dien  
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Introductie 
 

Dit boek kwam tot stand via channelen. Channelen is mogelijk 
van zodra de mens het rationele denken geheel weet te 
overstijgen om zo een staat van hoger bewustzijn te bereiken. 
Tijdens doelgerichte meditatie, of de beoefening van stilte 
met als doel verbinding te maken met het Hogere Zelf, de 
Bron, komen beelden, vormen en/of een woordenstroom op 
gang. Wie zich met volle aandacht op deze informatie weet te 
concentreren laat vanuit de buitenwereld niets deze 
verbinding verstoren. Afgestemd op het Hogere Zelf stroomt 
het bewustzijn doorheen het lichtlichaam van de mens en 
baant zich zo een weg naar diens fysiek motorische 
eigenschappen. Wie zich in deze verruimde staat van 
bewustzijn ontvankelijk maakt voor de informatie, de 
inspiratie of de creativiteit die doorheen het lichaam stroomt 
begint te schrijven, te schilderen, te tekenen, te boetseren, te 
componeren, kortom te creëren wat mag gemanifesteerd 
worden.  

Op de dag dat wij het vliegtuig zouden nemen, dat omwille 
van de Covid-19 omstandigheden gecanceld werd, kwam bij 
mij een stroom op gang. Dit ochtend begon ik te schrijven en 
wist niet dat dit dagenlang, uren aan één stuk door, zou 
blijven stromen. Het tempo waarin de woorden tot mij 
kwamen lag zo hoog dat mijn hand het amper kon bijhouden. 
Het leek alsof het boek reeds bestond en iemand mij pagina 
na pagina de tekst voorlas. Alles om mij heen werd 
uitgeschakeld. Meerdere malen wist ik niet eens dat mijn 
partner de kamer, waarin ik zat te schrijven, was 
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binnengekomen. Na pagina’s te hebben volgeschreven kwam 
er iedere keer een pauze. Ik vroeg me vooral de eerste dagen 
af of het morgen zou verder gaan. Maar daar hoefde ik me  
blijkbaar geen zorgen om te maken, want ik schreef dagen 
verder tot aan de woordenstroom een einde kwam. De 
boodschap stond op papier. Was dit het einde van het 
manuscript?  

De energie vertelde me dat het tijd was om te gaan typen. 
Tijdens de uitwerking van het boek was ik vaak zelf verbaasd 
over wat er geschreven stond. Tekst aanpassen was amper 
nodig. Aanvankelijk begon ik sommige alinea’s te veranderen 
om ze later weer terug naar het originele aan te passen. Wat 
ik wou aanvullen of veranderen bleek wat verder in de tekst 
te staan, maar dat wist ik niet meer. Soms proestte ik het uit 
van plezier, want alles wat ik zo graag al wilde verwoorden 
was te lezen in het manuscript en ik kon het mij nog amper 
herinneren. 

Mijn innerlijke verlangen om de waarheid, over wie wij zijn, te 
verspreiden werd als maar groter en luider. Hoe meer de 
informatie verspreid door media, overal ter wereld, de 
mensen beangstigt en beperkt in hun denken en doen, des te 
meer ik de roep van het bewustzijn wil beantwoorden met 
het schrijven en publiceren van een zoveelste boodschap om 
die angst en beperkende gedachten te overstijgen. 

De manier waarop de woorden doorkomen kan voor 
sommige mensen hard en heftig aanvoelen. Vooral wanneer 
het een eerste ervaring is om een boek ter hand te nemen 
waarin woorden de krachtige energie van het ontwaken 
bevatten. Hoe de boodschap ook verwoord wordt, iedere 
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passage, iedere herhaling, iedere benadrukking heeft tot doel 
de mens tot ontwaken te brengen.  

Afhankelijk van het persoonlijk levenspad dat jij als lezer tot 
nog toe bewandelde, zullen delen van het boek delen in jou 
triggeren. Waar er ladingen van pijn en verdriet klaar zitten 
om losgelaten te worden, kan dit bij het lezen van bepaalde 
alinea’s ook daadwerkelijk gebeuren. Als dat gebeurt, laat het 
dan gebeuren. Leg het boek even neer en geef het verdriet of 
de pijn die naar boven komt alle tijd en ruimte om gezien te 
worden. Druk het niet weg of slik het niet opnieuw in. Het wil 
naar buiten, het wil eruit! Opgelucht en alvast verlost van die 
lading kan je dan vervolgens verder lezen.  

De boodschap in het boek is in algemene termen geschreven. 
Er werd geen tijd en ruimte verspild aan het eindeloos 
opsommen van voorbeelden. Dat vond ik aanvankelijk wat 
ontbreken, maar het werd al snel duidelijk dat het niet de 
bedoeling was het boek veel dikker te maken met anekdotes 
zoals we die toch allemaal in overvloed in het leven om ons 
heen hebben. Waar een algemene omschrijving jou mag 
raken is het de bedoeling dat je er wat mee doet. Ja, mag 
raken, want jij bepaalt, jij kiest. 

Lees en zet je verstand op nul. Hiermee bedoel ik; redeneer er 
niet over, maar voel. Laat jouw menselijk energieveld, jouw 
frequentie, jouw vibratie, jouw lichaam, je vertellen wat de 
inhoud van deze boodschap voor jou mag betekenen. Leer 
voelen wat in jou mag gezuiverd worden. 

Lezen in stukken of aan één stuk door? Het is jouw reactie op 
de woorden die dat mag bepalen. Wie echt iets wil begrijpen 
en wil ontwaken, leest in stukjes en sommige passages meer 
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dan één keer. Bij wie het proces aan de gang is gaat het 
alsmaar verder. De honger naar meer inzichten en begrip 
over wie wij werkelijk zijn, wordt dan alleen maar groter. 

Of het voor jou een eerste boek is of een zoveelste op de weg 
naar meer bewustzijn, laat de boodschap die je meekrijgt 
haar werk doen. Zo kan ze bijdragen aan een verhoging van 
de energievibratie in jouw bestaan.  

Het verlichtende werk in jezelf, dat alleen jij kan verrichten, 
draagt bij aan de verhoging van de kwaliteit van jouw leven 
en zo ook aan dat van alle leven, van alle mensen, alle dieren 
en planten, waarmee jij je in verbinding stelt. 
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1. Aangekomen in het NU. 
 

 
Een stroom komt op gang. 
 

Wanneer het stil is in je hoofd en je laat de energie haar werk 
doen, komt er een stroom op gang. Een gedachtestroom die 
niet van jou is. Die gedachten krijgen vorm, via jou, als 
bijvoorbeeld woorden op papier. Wie is er aan het woord? 
Wie of wat geeft je deze gedachtestroom? 

Het is de bron. De energie van het éne, allesomvattende 
bewustzijn waar wij allemaal deel van uitmaken. Wie zich met 
een helder bewustzijn focust op wat hij of zij doorkrijgt, zal 
vormen manifesteren die gemanifesteerd willen worden.  

Door jou, door iemand anders, door wie dan ook. Wat 
gemanifesteerd wilt worden, zal gemanifesteerd worden. Is 
het niet door jou, dan door een ander. 

Die éne energie waar wij allemaal deel van uitmaken creëert 
immer verder. Het is diezelfde energie die we aan het werk 
zien in de natuur. Een onophoudelijke energie van groei door 
evolutie. Het is met ons mensen niet anders. 

Wij zijn slechts een deeltje van het grote geheel. Wie er 
bewust deel aan neemt mag genieten van de pracht van deze 
kracht. Een kracht die je gegeven wordt. Een kracht die 
toeneemt naarmate jij het toelaat. 
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Wie controle wil over deze kracht verliest aan kracht. De 
energie laat zich niet manipuleren. Ze werkt via jou, niet voor 
jou! 

De mens is in de loop van zijn evolutie erg pretentieus 
geworden, te denken dat het zij zijn die alle kennis en 
wijsheid in pacht hebben. Een pretentie die wel vaker 
afgestraft wordt door het uitblijven van de gewenste 
resultaten. Alleen wanneer het genie, of beter gezegd de 
gewone mens, slim genoeg is om zichzelf het zwijgen op te 
leggen, kunnen de creaties en wijsheden doorstromen. 

Of het nu gaat over uitvinden, het creëren van kunstwerken, 
het schrijven van muziekstukken of andere artistieke, als 
uitzonderlijk bestempelde, resultaten, ze werden allemaal 
doorgegeven vanuit de bron, via een mens. Meer bepaald de 
mens die het toeliet om als kanaal te functioneren. 

De waarlijk verlichte mens, artiest, muzikant, uitvinder, die 
weet dat iets vorm mocht krijgen via hem of haar heeft het 
begrepen.  

Ieder mens heeft de mogelijkheid om wat dan ook via zijn 
verbinding met het bewustzijn tot realisatie te brengen. We 
hebben allemaal de vrije wil om te creëren, te manifesteren, 
te realiseren.  

Dus ja, we hebben ook de vrije wil om niets te doen, lui te zijn 
en anderen te commanderen en te manipuleren. 
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Ieder mens kiest zijn eigen pad. 
 

Vanaf onze geboorte, zelfs al van bij de bevruchting, is de 
energie van het éne allesomvattende Universele bewustzijn in 
ons aanwezig.  

Het is in je voor het deel van het geheel dat jij bent. 

Met dat deel, dat jij bent, mag jij aan de slag tijdens dit leven, 
tijdens deze incarnatie. 

Jij mag kiezen wat je ermee aanvangt. Wat je ermee doet is 
geheel jouw zaak. Hoe meer je leert luisteren naar je intuïtie, 
de ingevingen van je Hogere Zelf, je Ziel, hoe meer het leven 
de koers zal varen die al voor jou voorbestemd was. Dat is het 
plan dat jij hebt uitgestippeld voor je aan dit bestaan begon. 

Waar je start en waar je eindigt, wat de mens geboorte en 
dood noemt, bepaal jij zelf. Het niveau van bewustzijn 
waarmee je (weer) op Aarde komt is afhankelijk van je vorige 
ervaringen. Het niveau van bewustzijn waarmee je (dit keer) 
de Aarde verlaat, is afhankelijk van de evolutie die je maakt 
tijdens dit bestaan. 

De levenslessen die je gepland hebt voor dit leven zullen je 
helpen te evolueren. Heb je ze begrepen, dan kan jouw 
energetische vibratie ascenderen (verhogen) om zo naar de 
volgende hogere lagen in de energie te evolueren. 

En weer is er de vrije wil. De vrijheid om één en ander te 
willen leren, of niet. 



20 
 

Ieder mens kan ervoor kiezen dat niet te doen. Luiheid, 
laksheid, lafheid zijn zware laag vibrerende energieën. Lagen 
in de energie waar wij allemaal doorheen moeten spartelen. 
Als wij dat willen! 

 

De weg van de pijn helpt. 
 

Alleen wanneer ons gedrag ons dusdanig last bezorgt zijn we 
bereid om er iets aan te veranderen. 

De manier waarop wij de dingen zien en begrijpen bepaalt de 
manier waarop wij denken. De manier waarop wij denken 
bepaalt de manier waarop wij spreken. De manier waarop wij 
spreken bepaalt de manier waarop wij handelen. 

Alle eigenschappen van de mens staan met elkaar in 
verbinding en zo verbinden wij ons ook met elkaar en met de 
dingen om ons heen. 

Mensen zijn sociale wezens en gaan zonder daarbij stil te 
staan elkaar beïnvloeden. Of deze invloed nu goed of fout 
voelt wordt niet meteen beoordeeld. In eerste instantie 
wordt die invloed simpelweg aanvaard. Heel eenvoudig 
omdat het van kindsbeen af gebeurt. Het is met andere 
woorden normaal dat we woorden en daden van anderen 
dagelijks horen, tot ons nemen en er nog naar leven ook. 

Pas wanneer na verloop van tijd de pijn en het ongemak, het 
verdriet of de woede getriggerd door de negatieve invloeden 
van anderen, ons te zwaar worden om nog verder te dragen, 
willen we er eindelijk wat aan doen.  
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Helaas vaak héél laat. Sommige mensen beslissen om zelf uit 
de ondraaglijke pijn te stappen en plegen zelfmoord. Anderen 
kunnen hun woede niet meer de baas en worden daders. Nog 
anderen zien totaal geen uitweg en vallen in de slachtofferrol 
om zo het leven verder te slijten in de doffe ellende van het 
ongelukkig zijn. Ze geven de moed op. 

Ruim op tijd of net op de valreep, als dader of als slachtoffer, 
weet dat het nooit te laat is om uit het valse denkpatroon te 
stappen en te leren om voor jezelf te kiezen. 

Voor jezelf kiezen zoals je het initieel gepland had, voor je 
(weer) naar de Aarde kwam in de incarnatie van de mens die 
jij vandaag bent.  

In de loop van de geschiedenis van de mensheid hebben we 
allemaal, leven na leven, dezelfde evolutie doorgemaakt, om 
zo in deze lineaire tijd (een illusie die de mens als waarheid 
aanvaard) aan te komen in het jaar 2020. 

Keer op keer hebben we met de keuzes die we gemaakt 
hebben aan onze energetische vibratie toegevoegd of niet. De 
daden die we stelden, met de keuzes die we maakten, 
hebben niet allemaal positief bijgedragen aan de verhogen 
van onze vibratie. Als gevolg van onze onwetendheid, ons 
beperkt inzichtelijk denkvermogen, deden we allemaal dingen 
die negatief bijdroegen aan ons bestaan. Alleen zo konden we 
de weg van de pijn gaan om geleidelijk aan te leren dat er wel 
degelijk een weg naar welzijn bestaat. 

Waar ons denken en het daaruit voortvloeiende doen en 
laten ons pijn bezorgt, helpt het ons te verharden. We 
worden letterlijk harder in ons manier van handelen en 
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donkerder in onze manier van denken. Het licht wordt 
gedimd. We stralen niet meer. We kijken nors en spreken grof 
en grauw. Ons hart wordt droevig, onze levenslust neemt af, 
de ogen worden dof en ook haar en huid verliezen vitaliteit.  

Ziekte, depressie, burn-out, bore-out, het zijn allemaal 
gevolgen van verharding. Verharding van ons menselijk 
energieveld. 

De levensenergie verlaagt. Met andere woorden, je 
energetische vibratie gaat omlaag. Het stroomt niet meer of 
je blokkeert helemaal en zo verliezen we de zin in alles wat 
het leven hier op Aarde ons te bieden heeft. Geen interesse 
meer. Waarom nog? Wat voor zin heeft het nog? Argumenten 
bij de vleet voor iemand die de lust in dit bestaan verloor. 

 

Het breekpunt. 
 

Wanneer het Hogere Plan geen zelfmoord bevat, komt de dag 
dat je breekt. Voor sommige mensen kan dit de dag zijn dat 
een zelfmoordpoging mislukt. Gelukkig hoeft het niet voor 
iedereen zover te komen. 

Waar het zelfmoordplan wel slaagt heeft dat ook een reden. 
Het dient een hoger doel. Het Hogere Zelf, de ziel van de 
overledene, had het plan zo uitgestippeld. Ook in dit scenario 
dienen belangrijke lessen de mensheid. Niet zozeer in het 
bestaan van de overledene die zich hiervoor opgaf, dan wel in 
dat van diens omgeving. Een bikkelharde realiteit, maar een 
realiteit desalniettemin. 
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Lessen in mededogen, respect, behulpzaamheid, 
oplettendheid, acceptatie, ze komen allemaal langs in de 
levens van de naasten. Tijdens en tot lang na de rouwperiode 
dragen alle mensen, hoe goed of hoe vaag ze de betrokkene 
ook gekend hebben, elementen van het gebeuren in zich mee 
die hun manier van denken, doen en laten beïnvloedt. 

Of de lessen begrepen worden is een andere kwestie. Het 
leven gaat verder. Ook voor de overledene die op die manier 
zijn taak op Aarde heeft volbracht. Met de al dan niet 
bereikte inzichten en geleerde lessen zal de individuele 
energie haar evolutie verderzetten. 

Waar het zelfmoordplan mislukt, in een eerste of een 
zoveelste poging, kan het licht van het bewustzijn in de mens 
doorbreken. De verharding van de energie, die zich uit in 
weerstand en het verlies van levenslust, kan niet meer 
verder. Het keerpunt is bereikt. Hulp wordt ingeschakeld en 
eindelijk aanvaard. Een nieuwe weg kan ingeslagen worden, 
want de oude is ten einde. 

Hoe moeilijk, zwaar, hard en tragisch de oude weg ook was, 
wie breekt is klaar om de innerlijke roep van de ziel, je Hogere 
Zelf, te erkennen. Dat is wie jij in werkelijkheid bent, het is 
jouw essentie, het is jouw energie. 

Zoals de druppel deel uitmaakt van het water in de oceaan, zo 
ben jij deel-energie van het geheel, het Universele 
energieveld. Het geheel is niet Heel zonder Jou. 

Waar je ook bent, in vorm of vormloze toestand, je zal er 
altijd ‘Zijn’. 
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Dankzij mensen zoals Albert Einstein mochten we al leren dat 
energie niet vernietigd kan worden. Massa, vorm en 
samenstelling kunnen oneindig veranderen, maar de energie 
blijft bestaan. 

Dat ben jij! Die energie die hier en nu deel uitmaakt van de 
mensheid op Aarde. Het was nooit anders en zal nooit anders 
zijn. Dat aanvaarden leert je wie je werkelijk bent. Van daaruit 
kan een nieuw pad zich openbaren. Het pad van de nieuwe 
mens in een nieuwe wereld. 

Hoe meer mensen tot dit inzicht komen, hoe meer de energie 
op Aarde ascendeert. Dit betekent stijgen in bewustzijn. 
Hogere vibraties geven ons meer licht, meer inzicht, meer 
bewustzijn. Het licht verjaagt het donker. Onze harten 
worden letterlijk weer vrolijk, onze levenslust neemt toe, de 
ogen gaan opnieuw fonkelen en huid en haar worden gevoed 
door vitale energie.  

We gaan stralen! 

In een wereld waar het donker toenam is het de hoogste tijd 
dat het licht weer mag schijnen. 

In deze tijden van Corona legt de Bron het leven op Aarde zo 
goed als stil. Een virus verspreidt zich en uitgerekend de mens 
wordt massaal geraakt. 

Over levens heen hebben steeds allerlei mensen het 
breekpunt bereikt. Via oorlogen, ziekten, accidenten of 
persoonlijke drama’s, deze gebeurtenissen hebben er door de 
eeuwen heen voor gezorgd dat mensen bij bosjes wakker 
werden. Vandaag is het echter een wereldwijd massa 
gebeuren. Geen oorlog, geen zwaar accident of incident, geen 



25 
 

individueel drama of familiedrama, maar een alles en 
iedereen verlammend gebeuren. Onze vrijheid wordt 
afgenomen en de angst voor de dood neemt massaal toe. 

Het proces van verharding, of de weg van lijden die naar het 
breekpunt leidt, wordt plots over de hele Aarde verspreid. Als 
een laken van dreigende mist omwikkelt deze energie ons 
vandaag massaal. En de vrije wil laat je alweer de keuze. Kies 
je voor angst of kies je voor ontwaken. 

 

Tijd om te ontwaken. 
 

Met z’n allen wakker worden, dat is de bedoeling van dit 
Aardse gebeuren. Niet langer één voor één, maar massaal. 

Wat nu gebeurt raakt ons allen ontzettend diep. We worden 
op de één of andere manier allemaal persoonlijk getroffen. 
Ieder in de details van zijn of haar levenssituatie. Miljoenen 
verschillende verhalen met éénzelfde resultaat, we worden 
getriggerd en geschud. Het doel, wakker worden. 

Het bewustzijn op Aarde stijgt. Meer en meer mensen dragen 
daaraan hun steentje bij. Op diverse manieren gaan mensen 
bewuster leven en praten er hoe langer hoe meer over met 
hun naasten. De innerlijke kracht van de ontwakende mens 
geeft hem het lef zich te uiten. Eindelijk durven we meer en 
meer ons ongenoegen uiten over de manier waarop het leven 
in de huidige maatschappij verloopt. Op politiek, economisch 
en sociaal vlak is dat ongenoegen wereldwijd gigantisch 
groot. Toch slaagt de reeds ontwaakte mens er tot nog toe 
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niet in om zich voldoende te groeperen om zo verandering af 
te dwingen. Waarom? 

Heel eenvoudig! Omdat de Universele Energie zich niet laat 
dwingen, het is een groeiproces waarin alle aspecten van het 
bewustzijn aan bod komen in iedere mens. Het is geen 
kwestie van je te groeperen. Het is een kwestie van bij jezelf 
te blijven en er op innerlijk niveau voor te kiezen om te 
ontwaken. Bewustwording begint bij jezelf! Daar waar men er 
klaar voor is zal de Energie je helpen in je evolutie.  

En terwijl in het verleden menige stemmen verloren gingen in 
de massa en tal van geschriften niet gelezen of verkeerd 
geïnterpreteerd werden, is het nu tijd voor de harde 
confrontatie. Want wie niet horen wil, zal voelen. 

 

We oogsten wat we zelf zaaien. 
 

In de loop van ons bestaan bleven we ons afstemmen op het 
niveau van de energie dat ons omringde. Al dan niet bewust, 
zaaiden we hebzucht, egoïsme en vernieling. Door deze 
frequentie van de energie te blijven voeden kregen we nog 
meer van dat. Het individu wist niet beter. Geketend in het 
denken op het niveau van het ego, dacht het individu dat het 
zo moest en dat het leven van de mens deze lotsbestemming 
kent. 

Is het dan niet altijd zo geweest? 

Neen, eeuwen geleden gingen stammen van inheemse 
volkeren helemaal niet op deze materialistische manier met 
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elkaar om. Noch met elkaar, noch met al het andere leven om 
hen heen. Planten- en dierenrijk werden gerespecteerd. De 
medemens werd geëerd in al zijn glorie, van een nieuwe 
geboorte tot de oude wijze geleerden en stamhoofden. Er 
was respect. Er was samenhorigheid. Er was een 
groepsgevoel. Er was harmonie en de mens leefde te midden 
van al wat bestond, zonder de eigendom ervan te claimen. 

Helaas is de moderne mens met zijn egoïstische denkpatroon 
in de loop van de eeuwen afgedaald naar de lagere lagen van 
de energie. Die lagen gevuld met donkere gedachten van 
strijd en macht veroorzaakten alsmaar meer ellende. Het is 
een menselijk tijdperk van ieder voor zich en God voor ons 
allen. Een uitspraak die nog steeds maar al te vaak het excuus 
is voor het hebzuchtige gedrag dat voortvloeit uit deze ego-
manier van denken. 

Individuele macht vergaren nam het over van het 
samenhorigheidsgevoel. De macht die men zich toe-eigende 
werd en wordt nog steeds vergaard in de materiële wereld. 
Werken voor geld, hoe meer hoe beter. Eigendom verwerven, 
hoe meer hoe beter. Luxueus leven, hoe extremer hoe beter. 

De mens ging zich naar waarde schatten volgens alle 
mogelijke vormen van bezit. Zowel de tastbare materiële 
bezittingen als de denkbeeldige bezittingen. De illusie dat een 
titel een macht geeft maakte de wereld van de mensheid nog 
zieker. Koning, edelman, baron, priester, leraar, dokter, 
professor, minister, president, CEO, één of andere manager, 
over de tijdlijn heen, titels bij de vleet. Eén voor één 
verzonnen door de mens om macht te geven en macht te 
verkrijgen.  
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Macht over wie? 

Macht over de anderen, over de meerderheid, over een 
bevolkingsgroep, een land, een cultuur, een gemeente of 
stad. Macht over de mensen in de onderneming of 
organisatie. Of zelfs macht binnen familiekringen. Overal 
herkennen we het piramidestelsel waarbij de mensen in de 
hogere laag van de structuur macht uitoefenen op de mensen 
in alle onderliggende lagen. 

De mening van de gewone man in de straat wordt slechts  
ogenschijnlijk gewaardeerd. De realiteit echter is anders, 
namelijk omgekeerd! In tal van campagnes, in de media of in 
de politiek, overal worden communicatietechnieken gebruikt. 
Het zijn technieken om de mens te manipuleren. De mening 
en het welzijn van de gewone burger worden gebruikt en 
gekneed tot naar voren komt wat men naar voren wilt laten 
komen. In de naam van ons aller belang wordt de mens zo 
massaal via allerlei kanalen misleid.  

Geschiedenisboeken, dito films en beeldmateriaal in 
overvloed om dit aan te tonen en toch gaat de corruptie 
jarenlang zo voort. 

Die enkele ontwaakte zielen, her en der verwikkeld in de 
piramides van machtswellust, waren niet sterk genoeg om 
zich volmondig te uiten. Kracht en duidelijkheid ontbrak hen 
nog, want hoe ga je in Godsnaam in je eentje aan je 
buitenwereld, de mensen in je omgeving, vertellen dat het 
allemaal fout loopt? Dat zolang alles op die manier blijft 
gebeuren, het ons leidt naar nog meer verdeeldheid, nog 
meer lijden. Niemand die het aandurft om aan het hoofd van 
de organisatie te vertellen wat er fout loopt in de 
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onderliggende lagen van de piramide. Om nog maar te 
zwijgen over het belangrijkste detail van allemaal, het is het 
piramidesysteem zelf dat het probleem schept. Of we het nu 
hebben over de piramidestructuur van een land, een firma, 
een onderwijsinstelling, de ngo of het ziekenhuis, alle 
piramidestructuren zijn machtsstructuren en zijn fout. 

 

Ieder mens is een mens. 
 

In wezen heeft niet één mens controle over de andere. In 
wezen heeft niet één mens verantwoordelijkheid over de 
andere. We zijn allemaal gelijk! 

Of je nu professor, leraar, directeur, manager, priester, 
burgemeester, minister, koning of president bent, wat je titel 
ook is, je bent een mens. Een gewoon mens, net als alle 
andere mensen! 

De titels die mensen zichzelf opplakken en opgeplakt krijgen, 
geven een gevoel van macht. Macht uitoefenen en het 
daaruit voortvloeiende machtsmisbruik, zijn de verzinsels van 
dat rationele, behoorlijk egoïstische, ego-denken waar de 
mens in vastgeroest zit. Uitgerekend dat zaait verdeeldheid, 
brengt onbalans en conflict voort. 

Voorbeelden genoeg doorheen de geschiedenis en vandaag 
nog steeds in overvloed te zien en te lezen via alle 
mediakanalen. Van grootschalige tot kleinschalige conflicten, 
allemaal veroorzaakt door de mens die vastzit in het 
afgescheiden denken, de mens die vastzit in het hoofd. 
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Zich totaal onbewust van de realiteit is de mens, generatie na 
generatie, zo verder gaan leven. De technologie kende een 
enorme evolutie, maar de empathie ging slechts één kant op, 
naar de vergeethoek.  

Toch zijn er steeds mensen geweest die met een helder 
bewustzijn te midden van al die narigheid stonden. Deze 
mensen waren reeds ontwaakt en verlicht. Ze waren allen 
zeer moedig in al hun verwoede pogingen om hun 
medemensen ook wakker te schudden. Met woorden en 
daden vol onvoorwaardelijke liefde bleven ze kost wat kost 
doorgaan om het goede in de mens aan te raken. Het goede 
dat in ieder van ons altijd al aanwezig was, want het is het 
licht van de Universele bron dat in ons zit en alles leven geeft. 
Het is de ziel die ons laat incarneren in deze vorm die jij NU 
bent. Die bronenergie vormt onze kern en kan aangeraakt 
worden. Met woorden of daden, gebeurtenissen en trauma’s 
wordt die energie in je getriggerd. 

Wanneer de verharding van de mens voldoende gevorderd is, 
kan een trigger de korst van de bolster, die we om ons heen 
opbouwden, doen barsten. De wake-up call van de realiteit is 
meestal hard en pijnlijk, maar de opluchting is groot wanneer 
de mens begint in te zien dat uitgerekend die roep de start is 
van een weg terug, terug naar de bron, terug naar de 
oorsprong. 

 

 

 


